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Proces/Tidsplan for SKI 02.19 Version 4
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Aktuelle aktiviteter:

• Dialog med kunder 1:1

• Dialog med leverandører 1:1

• Ekspertgruppedialog

• 1. møde afholdt 23/8-21

• Fokusmøde (Kommuner) 5/10-21

• Markedsanalysedokumentation

• Aftaledesign

• Fokus på Rammeinfrastrukturkrav:

• I leverandør- og kundemøder

• Løbende i Task-force

• Møde med KOMBIT planlægges

• KITA 23-24/9

• Deltagelse med indlæg på Data- og Infrastrukturdag 27/9-21 med Favrskov - og Viborg kommune 

• Denne drøftelse

• …



Kendte udfordringer med RA og 02.19
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• ”KOMBIT-krav” ikke indarbejdet godt nok på nuværende aftale 
→ uklarhed→ høje priser / risikoadfærd hos leverandører 

• Endnu ingen samlet klarmelding af en service → kunderne får 
ikke det de har betalt for

• Klarmeldingskriterier/onboardingforløb er fine initiativer, men 
ikke indeholdt i aftalen → det kan ikke bruges juridisk ift. 
kontrakttvister

• Pilotkommuneaktiviteter er voldsomt ressourcekrævende for 
både kommuner og leverandører → det går langsomt med 
klarmeldingerne

• Det er usikkert om klarmelding fra én kommune reelt betyder at 
en integration er grydeklar til brug for alle 98 kommuner →
fortsat diskussion om ekstraregninger/scope-creeping under 
implementering

• Markante ændringer i services fx DigitalPost vs. NGDP er ikke 
beskrevet i aftalen → ekstraregninger

• …



Krav til næste version 02.19
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• Skarpe, målbare krav, som er tydelige for både leverandører 
og kunder, både ved tildeling og drift af aftalen

• Vi tror at også næste version skal håndtere bevægelighed i 
både krav og leverandørernes opfyldelse af dem. Det peger på 
miniudbud hvor en ”skønhedskonkurrence” kan indgå i 
evalueringen. Problemet er at kommunerne ønsker direkte 
tildeling, hvor der ikke kan evalueres nu, det er sket på 
rammeaftaletidspunktet. 

• Faktisk rigtig god opbakning til kravene, både fra kommuner og 
leverandører. Det skal bare i praksis fungere bedre. 

• ATP(UDK) skal kunne stille kravene også, det kan de ikke i dag 

• …
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